
中山大學管理學院 109-1學期 線上課程 

課程名稱：管理學概論 INTRODUCTION TO MANAGEMENT 

課號：CM407 

 授課教師：王致遠 

 課程主旨： 

本課程主要介紹在組織中的管理者到底是誰，在作什麼事情，以及影響他們

決策與行為相關的理論。 課程將從「誰是管理者」的議題開始，延伸至管理

者的四大類別活動：規劃、組織、領導、控制，並討論在影響這些活動背後

相關的理論，包括決策、溝通、激勵與倫理分析等。 This course will focus on 

who the managers are, what they do, and relevant theories and/or concepts behind 

their decision-making and behaviors, such as planning, organizing, leading, 

controlling, etc. 

 

 課程學習目標： 

修習完本課程後，學生預計可以強化以下的知識與能力 : 

1. 瞭解管理者到底是誰？他們在作哪些事情，以及為何他們會有這些行為

與活動。  

2. 透過討論、報告等活動，建立起察覺與應用相關理論觀點分析現象與解

決問題的能力。  

3. 透過小組團體活動，培養領導、組織、團隊合作與溝通等軟性能力。 

 After finishing this course, students are expected to enhance the following 

abilities: 1) understand who the managers are, what they are doing, and why they 

behave in certain ways, 2) establish the ability of theoretical awareness and 

analytical ability, 3) develop the ability of leading. communicating, and teamwork. 

 


